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Abstract

This memory aimed to commit the impact of elements of the marketing mix,
represented in the product and the distribution, on the decision of purchase of the
customers of mobile telephone of the company "DJEZZY", in the state of Saida
(Algeria), In order to obtain good results that serve the objectives of the study, we
distributed (125) questionnaires, and we recovered 98 valid questionnaires with an
estimated rate of 78.4%.and it has been processed by the statistical program (Smart
PLS 3.2.8),

Through the results obtained it has been found that there is a strong correlation
between the elements of the marketing mix, represented in product and distribution,
and the purchase decision.

Neglecting certain elements of the service's marketing mix, which strongly affect
the customer's temptation to take the service.

Keywords: Marketing, marketing-mix, produit, distribution, comportement du
consommateur, decision d'achat.

Résumé:

Cette mémoire visait & commettre I’impact de éléments du marketing mix,
représentés dans le produit et la distribution, sur la déecision d'achat des clients de
téléphone mobile de la société "DJEZZY", dans I’état de Saida (Algérie), Afin
d'obtenir de bons résultats qui servent les objectifs de I'¢tude ont a distribués (125)
questionnaires, et nous avons récupéreé 98 questionnaires valables avec un taux estime
de 78.4% et il a été traite par le programme statistique (Smart PLS 3.2.8).

A travers les résultats obtenus il a été constaté qu'il existe une forte corrélation
entre les elements de mix marketing, représentés dans le produit et la distribution, et la
décision d'achat.

Négliger certains elements du mix marketing du service, qui affectent fortement
la tentation du client a prendre le service.

Mots clés: Marketing, marketing mix, produit distribution, compétemment du
consommateur, décision d'achat.
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